

Guidelines 'In Practice'

Contributions in the section 'In Practice' describe applicable measures that are of interest to conservators of cultural heritage on paper and related materials, for instance new conservation techniques, pragmatic solutions for typical problems, clever ideas for storage, exhibition etc. Publication in this section does not require a research part. 'In practice' contributions will be edited for content and language, but not peer-reviewed.

Besides descriptive photos, contributions in this section should contain:

- Title
- Author(s)
- Text: Description of the problem that will be solved with the method (illustrate with a photo)
- Text: Description of the method (incl. pro & contra)
- Text: Report on (successful) applications
- Reference list (if applicable, not required)
- List of materials and equipment, including suppliers
- Contact address (including phone and mail)
- Figure captions (please keep them short)

Guidelines "In Practice"

Beiträge der Rubrik "In Practice" beschreiben praktisch anwendbare Maßnahmen, die von Interesse für Papier- und Buchrestauratoren sind, zum Beispiel neue Restaurierungsverfahren, pragmatische Lösungen für typische Probleme, clevere Ideen für die Lagerung, Ausstellung usw. Eine Veröffentlichung in dieser Rubrik erfordert keinen wissenschaftlichen Teil. Beiträge werden redaktionell bearbeitet (Inhalt, Sprache), aber nicht peer-reviewed. Deutsche Beiträge werden ins Englische übersetzt und in der Zeitschrift publiziert. Die deutsche Version des Beitrages ist auf der Website der IADA für IADA Mitglieder einsehbar www.iada-home.org.

Neben illustrativen Photos (Querformat, gerade Anzahl), sollten Beiträge dieser Rubrik folgendes enthalten:

- Titel
- Autor(en)
- Text: Beschreibung des Problems das mit dieser Methode gelöst werden kann (mit Photo/Abbildung illustrieren)
- Text: Beschreibung der Methode (inkl. pro und kontra)
- Text: Beschreibung einer gelungenen Anwendung
- Referenzen (soweit vorhanden)
- Liste der verwendeten Materialien und Geräte, inkl. Vertrieb
- Kontaktadresse (inkl. Telefon und mail)
- Bildunterschriften (bitte sehr kurz halten)